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HATİCE AKKILIÇ 

BİR FİKRİM VAR

Yazısı 4.sayfadaYazısı 2.sayfada

Antalya'da önceki dönem İYİ Parti Antalya İl Başkanı iş insanı 
Mehmet Başaran'ın, kendisinden 34 yaş küçük olan kadınla 
yaşadığı ‘yasak aşktan' olduğu iddia edilen bebekle ilgili açılan 
dava sonuçlandı. Adli Tıp Raporu'nun ‘baba Başaran' demesinin 
ardından, mahkeme de kararını verdi. Mahkemenin gerekçeli 
kararında, “Davalı Mehmet Başaran'ın, davaya konu çocuk 
D.M.Ş.'nin babası olduğunun tespiti ile aralarında soy bağının 
kurulmasına hükmün ilgili nüfus müdürlüğüne bildirilmesine” 
denildi. 3’te

MAHKEME BAŞARAN’A MAHKEME BAŞARAN’A 
‘BABASIN’ DED‘BABASIN’ DEDii Antalya'daki su zammı haberinin 

ardından düzenlenen toplantıda 
yerel basın dışlandı. Antalya Su 
ve Atıksu İdaresi (ASAT) Genel 
Müdürü İbrahim Kurt, zammın yanlış 
hesaplandığını savundu ve yüzde 
446 su zammını yalanladı. ASAT’ın 
emekli Genel Müdür Yardımcısı 
Recep Çalı ise matematikle İbrahim 
Kurt’a cevap verdi.Tuğçe ÇAM 5’te

ASAT’TA HESAP ASAT’TA HESAP 
KARMAŞASIKARMAŞASI

Recep ÇalıRecep Çalıİbrahim Kurtİbrahim Kurt

Şube ve Kent Çevre Gündemi Komisyonu Başkanı Mahmut 
Çelik ise ulaşım sektörünün tüm unsurlarının kent içi ulaşım 
sorununa eğilmesi gerektiğini savundu. Çelik, ¨Mevcut ulaşım 
master planı güncellenerek uygulanmalı, yapılaşma planları, 
ulaşım yükü hesaba katılarak yapılmalı ve uygulanmalı. Durak-
lardaki yığılmalar önlenmeli. Klimalı durak yapmak yerine yolcu 
sayısına bağlı sefer organizasyonu etki saat uygulaması yaşama 
geçilmelidir¨ şeklindeki çözüm önerisi sundu.Dilan ANDIÇ 4’te

Antalyaspor Trendyol Süper 
Lig’in ilk haftasında Göztepe’yi 
ağırlayacak.Arda KIR 7’de

iLK RAKiP GÖZTEPE

BiTSiN ARTIK BiTSiN ARTIK 
BU ÇiLE!BU ÇiLE!

Yerli ve yabancı turistin tatil rotası arasında olan 
Antalya’da günden günden artan yaya ve araç trafiği 

artık çileye dönüştü. Kıyı kentindeki trafik sorununa karşı 
çözüm için, Makina Mühendisleri Odası (MMO) Antalya 

Şubesi Prof. Dr. İbrahim Atmaca, çağrıda bulundu. 

ANTALYA’NIN BAŞI TRAFİKLE DERTTE
Antalya’da yaya ve sürücü mağduriyetlerini en aza indirmek 
için MMO Antalya Şubesi içerisinde kurulan Şube ve Kent 
Çevre Gündemi Komisyonu tarafından kent trafiğiyle ilgili ha-
zırlanan rapor paylaşıldı. Antalya’daki trafik sorununu siyaset 
üstü bir konu olarak değerlendiren MMO Antalya Şube Başka-
nı İbrahim Atmaca, ¨Şehrimizi temsil eden tüm yetkilileri trafik 
sorununa çözüm yönünde iş birliği yapmaya çağırıyoruz¨ dedi.

TRAFİK SORUNUNUN ÇÖZÜMÜ MASADA

Antalya'da 
yaşam maliyeti

LOZAN 
ANTLAŞMASINA 
KARŞI OLAN 
REİSCİLER 

ATSO’DA ATSO’DA 
ACI SEÇACI SEÇiiMM

Antalya Ticaret ve Sanayi Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Yönetim Odası (ATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Bahar'ın Kurulu Başkanı Ali Bahar'ın 
tekne kazasında hayatını tekne kazasında hayatını 
kaybetmesi üzerine, kaybetmesi üzerine, 
yerine oy birliğiyle Yusuf yerine oy birliğiyle Yusuf 
Hacısüleyman seçildi.5'teHacısüleyman seçildi.5'te

Yerli ve yabancı turistlerin Antal-
ya ziyaretlerinde ilk durak olan 
Düden Şelalesi, bakım ve onarım 
nedeniyle ziyarete kapatılacak. 
6’da

DÜDEN DÜDEN 
ŞELALESŞELALESii  
KAPATILIYORKAPATILIYOR

Yoksulluğun pençesindeki 
Türkiye’de yurttaş gelen zamlar 
sebebiyle ekonomik kriz içeri-
sinde iken son dönemlerde su ve 
elektrik fiyatlarına gelen zamma 
karşı Akdeniz Gerçek’e açıklama-

larda bulunan Kiracılar Dayanış-
ma Platformu Kurucusu Cengiz 
Kul, dar gelirlinin kira fiyatlarına 
zor yetiştiğini ifade ederek su ve 
elektriğe gelen zammın geri çekil-
mesini istedi.Arda KIR 6’da

“KiRAYA ZOR YETiŞiYORUZ“KiRAYA ZOR YETiŞiYORUZ
ZAMLARI GERi ÇEKiN”ZAMLARI GERi ÇEKiN”

Antalya’nın Cittaslow ağına katıl-
masıyla birlikte çalışmalarına hız 
veren Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi, ‘Sakin Mahalle’ progra-
mına pilot mahalle olarak seçilen 
Yeşilbayır Mahallesi’nde yürütü-
lecek proje ve çalışmalar hakkında 
ilgili daire birimlerine yönelik bir 
toplantı düzenledi. 4’te

Sakin Mahalle Sakin Mahalle 
programında programında 
pilot bölge pilot bölge 
YeşilbayırYeşilbayır

Gazipaşa’da geçtiğimiz hafta 
sonu 5’ncisi düzenlenen Gazipaşa 
Toroslar Günnercik Yayla Şenli-
ği’ne katılan CHP’li Aykut Kaya, 
yaylalarda ve ilçe genelinde 
gözlemlediği elektrik sıkıntılarını 
TBMM gündemine taşıdı.4’te

Gazipaşa elektrik Gazipaşa elektrik 
kesintileri TBMM’dekesintileri TBMM’de

Büro Emekçileri Sendikası (BES) Antalya 
Şube Başkanı Devrim Mol şube binasında 
düzenlediği basın toplantısında Sosyal 
Güvenlik Kurumu emekçilerinin sorunlarına 
dikkat çekti. Başkan Mol, “Emekçilerin 
kazanılmış hakları gasp ediliyor” dedi.
Nizamettin ÖZMEN 5’te

“KAZANDIĞIMIZ 
HAKLAR GASP 

EDİLİYOR”

SÖZÜM VARSÖZÜM VAR

Cengiz SAVAŞERİ

Lozan'ın yıl 
dönümünde 

malumların sesi azaldı 


